

Title (en)

Display hanger, especially for textile articles.

Title (de)

Kleiderbügel für die Schaustellung von Textilwaren.

Title (fr)

Cintre-présentoir, notamment pour articles textiles.

Publication

EP 0654239 A1 19950524 (FR)

Application

EP 94402670 A 19941123

Priority

FR 9313982 A 19931123

Abstract (en)

Display hanger of flat construction (1) comprising a hook part (2) and transversely spaced means (3, 4) for holding said article (5), and comprising two parallel arms (7, 8) defining between themselves a cavity (11) in which the article (5) can be inserted and an intermediate arm (10) between said arms (7, 8). The intermediate arm (10) is generally parallel with said arms (7, 8) and defines with the second of said arms (8) a slot (13) communicating with said cavity (11). A guide means (15) is provided in said cavity in order, especially when the article (5, 6) hanging on the hanger is pulled so as to remove it from the hanger, to guide the article in the direction of said slot and away from the free end (12) of said intermediate arm (10). <IMAGE>

Abstract (fr)

Cintre-présentoir constitué sous la forme d'une plaquette (1) comportant une partie de suspension (2) en forme de crochet et des moyens transversalement espacés (3,4) pour retenir ledit article (5), et comportant deux branches parallèles (7,8) définissant entre elles une cavité de réception (11) pour l'article (5) et une branche intermédiaire (10), s'étendant entre lesdites branches (7,8). La branche intermédiaire (10) est sensiblement parallèle auxdites branches (7,8) et définit avec la seconde desdites branches (8) une fente (13) communiquant avec ladite cavité (11), un moyen de guidage (15) étant prévu dans ladite cavité, pour, notamment lors de l'application d'une traction sur un article (5,6) retenu sur le cintre, en vue de le séparer du cintre, guider l'article en direction de ladite fente à l'écart de l'extrémité libre (12) de ladite branche intermédiaire (10). <IMAGE>

IPC 1-7

A47G 25/48

IPC 8 full level

A47G 25/48 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47G 25/48 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] GB 2224642 A 19900516 - BATT'S INC [US]
- [A] US 5065916 A 19911119 - FIL DAN GERHARD [AT]
- [A] FR 2672199 A1 19920807 - ROULEAU PATRICK [FR], et al

Cited by

EP1516569A1; FR2859896A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE ES FR GB GR IT PT

DOCDB simple family (publication)

EP 0654239 A1 19950524; EP 0654239 B1 19980107; DE 69407736 D1 19980212; DE 69407736 T2 19980813; ES 2111881 T3 19980316;
FR 2712790 A1 19950602; FR 2712790 B1 19960202; GR 3026068 T3 19980529

DOCDB simple family (application)

EP 94402670 A 19941123; DE 69407736 T 19941123; ES 94402670 T 19941123; FR 9313982 A 19931123; GR 980400236 T 19980204